
 

Protokoll Styrelsemöte i 

föreningen MALENBO 

14 November 2021 kl 17.00 via Zoom 

 

Närvarande: Gunnar Ericsson, Ann-Louise Abbestam, Karin Wennström, 
Caroline Prabert, Lena Elisson, Gustaf Lindskog, Yen Ly-Huynh, Britta Unander-

Scharin, Kjell Frunck 

Ej närvarande: Martin Widin 

 

1. Öppnande - Ordföranden hälsade alla styrelsemedlemmar välkomna, och 

förklarade mötet öppnat.  
 

2. Dagordningen gicks igenom och godkändes. 
 

3. Föregående protokoll från 26 september godkändes och lades till 
handlingarna. 

 
4. Val av justeringsman – Till justerare utsågs Lena Elisson, att jämte 

ordföranden justera dagens protokoll. 

 
5. Från att-göra-listan (ny ”Att-göra-lista” i blått) 

 
a. Skötsel av strandängarna. Vi diskuterade skrivelsen Gunnar sänt till 

oss.    
Gunnar lägger till bilder, samt sänder till kommunen. 

 
b. Skötsel av vegetation kring Örebäcken.  

Kjell jobbar på skrivelsen och sänder till styrelsen. 
 

c. Sandflykten. Vi diskuterade skrivelsen Gunnar sänt till oss.    
Gunnar lägger till bilder och vi talade om att lägga till något om att få 

orter är så beroende av sin strand som Båstad. Vi borde bli bättre 
informerade om vad som händer. Gunnar sänder skrivelsen till 

kommunen. 
 

d. Parkering på Malen. Gunnar har sänt skrivelsen till kommunen, 

(Alexander Ejwertz Johanzon som är trafik- och gatuingenjör) men inte 
hört någonting. Gunnar har vid 3 tillfällen försökt få till ett möte med 

Alexander, men inte fått svar. 
Vi föreslog att Gunnar går upp till kommunhuset för att försöka boka 

ett möte, då vi aldrig får svar på annat sätt. 
Karin nämnde att hon blivit inbjuden av Båstads kommun till 

Strandängskolan den 24 november. Inbjudan är sänd till nära grannar 



till skolan, näringsidkare och föräldrar. Representanter från 

kommunen, samt forskare från Alnarp kommer på mötet. Karin har 
anmält sig och kommer följa det via länk. Mötets kommer handla om 

utemiljön runt skolan, och då borde ju frågor om parkering också 
kunna tas upp. 

  
e. Utegym för äldre. Ann-Louise har sänt in sin motion och har sett att 

den är diarieförd. Ann-Louise följer vad som händer med den.  
 

f. Avsaknad av stationsnamnet BÅSTAD på nya 
järnvägsstationshuset – Kjell har deltagit på möte med 

resenärsforum, organisationen för kollektivtrafik. Kjell skriver några 

rader att ta upp med politiken. 
 

6. Avtalet Stensåbron. Inget nytt sedan förra gången, då vi sa att Peter 
föreslog vi skulle ta kontakt med Per-Olov Sköld, vår nya 

revisorssuppleant, som är aktiv advokat. Det kan vara bra att ha en 
juridiskt kunnig person med vid ett möte med kommunen, då det är lättare 

att få en bra, juridiskt korrekt diskussion. 
Gustaf tog upp frågan om det inte finns någon annan kontakt på 

kommunen vi kan vända oss till då vi sällan eller aldrig får svar på våra 
frågor. 

Gustaf sänder ett mail till kommunens infoadress och ber dem se till att 
svara oss.  

Gunnar kontaktar PO Sköld. Gustaf sände oss hans kontaktuppgifter. 
 

7. Kassörsöverlämnandet – alla papper ligger färdiga på banken. Nu skall vi 

bara se till att Martin och Gunnar har möjlighet gå dit tillsammans, vilket är 
ett krav från banken.  

 

8. Övriga frågor.  

 

a. Gunnar har 3-4 bärkassar med gamla pärmar från föreningen, men 
har inte plats att förvara dem. Vi diskuterade att kanske skanna delar 

av innehållet och lägga in på hemsidan. Vi tittar närmare på detta när 
vi ses i sommar.  

 
b. Ann-Louise föreslog vi skulle sända ut en julhälsning till 

medlemmarna. Vi tyckte detta var en strålande idé. Caroline tillade 
också att vi då även kan be om tips från medlemmarna vad vi skulle 

kunna genomföra som gemensam aktivitet till sommaren. Tidigare år 
har det genomförts kräftskiva, påskabloss etc. Någonting lite enklare 

kan ju tänkas. Vi har ju även talat om någonting i Brunnsparken där 

byggnaderna nu är målade. 
Ann-Louise skissar på en julhälsning och sänder till oss. 

 
c. Kjell har läst i BjäreNu om störande nattljus från offentliga lampor, tex 

på gamla banvallen. Detta stör djurlivet.  
Kjell skriver ett förslag som kan sändas till kommunen. 

 



d. Kvar från föregående protokolls lista av punkter att ta med till vårt  

nästa möte med kommunen (skriver detta för att inte glömma): Kjell 
nämnde att den lilla träbron över Örebäcken, nedanför platsen där 

Malenportalen förut stod, är i väldigt dåligt skick och i stort behov av 
renovering. Vi beslutade att ta upp den frågan med kommunen vid 

nästa möte. 
 

9. Nästa möte – Vi beslutade att nästa möte skall äga rum söndagen den 23 
januari 2022 kl 17.00 via Zoom. Caroline sänder ut en zoom-länk. 

 
10. Avslutning – Ordföranden tackade alla och förklarade mötet avslutat.  

 

Lund den 15 november, 2021 

 

Vid protokollet: ____________________________ 

  Caroline Prabert 

 

Justeras: _______________________      _________________________ 

 Lena Elisson       Gunnar Ericsson, ordförande  


